

YONEZAWAJIN 投稿： 令和 7 年 2 月 28 日号

市バスの一部で無料運行！

市内のスーパーマーケットの閉鎖により、食料品の買い物は多くの人にとって困難になっていました。これを緩和するため、市は特定の曜日と時間帯にバスサービスを無料化しました。

この機会を利用して、バスに乗ってみましょう！

無料運行時間帯内にお乗りの方は、整理券を取って、降車のときは運賃箱に入れてください。

お問い合わせ：米沢市役所地域振興課 TEL 0238-22-5111

期間：2025 年（令和 7 年）2 月 5 日（水曜日）～の毎週水曜日と金曜
対象路線と時間帯については、以下の表をご確認ください。

Some city buses will be running for free!

With the closure of the city's supermarkets, grocery shopping had become difficult for many people. To alleviate this, the city has made bus service free on certain days and times. Take advantage of this opportunity to ride the bus!

If you ride during the free service hours, please take a numbered ticket and put it in the fare box when you get off.

Inquiries: Yonezawa City Hall Regional Promotion Division TEL 0238-22-5111

Period: Every Wednesday and Friday from February 5, 2025 (Wednesday)

Please check the table below for the applicable routes and time slots.

米沢市巴士一部分免费运营！

由于市内超市关闭，许多人在购买食品时遇到了困难。为了缓解这一问题，市政府在特定的日子和时间段内提供了免费的巴士服务。

趁此机会，试试乘坐巴士吧！

在免费运营的时间段内乘车的乘客，请领取整理券并在下车时将整理券投入车费箱中。

如有疑问，请联系：米泽市政府地区振兴课，电话：0238-22-5111

期间：2025 年（令和 7 年）2 月 5 日（星期三）开始，每周三和周五
 有关具体路线和时间段，请参阅以下表格。

路線		始発バス停	2便	3便	4便	5便	6便	7便	8便
市街地循環路線	右回り	米沢駅前（東口）		9:34	10:58	12:28	13:52	15:16	
	左回り	米沢駅前（東口）		9:38	11:05	12:39	14:06	15:38	
万世線	上り	福祉の里入口		9:00	11:00	11:50			
		米沢スキー場前					12:50		
	下り	米沢市役所前	10:15	11:55	13:30	15:00			
学園都市線		米沢駅前		9:00	10:00	11:15	12:20	13:30	15:20